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Rada Miejska w Serocku 

Komisja Spraw Obywatelskich 

Protokół 10/2024 

10 Komisja Spraw Obywatelskich w dniu 03 grudnia 2024 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Serocku 

Obrady rozpoczęto 03 grudnia 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:42 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Mirosława Beli 

2. Magdalena Jakubowska-Gniadek 

3. Bożena Kalinowska - nieobecna 

4. Teresa Krzyczkowska 

5. Dominik Krzykowski 

6. Aneta Rogucka 

 

W posiedzeniu dodatkowo udział wzięli: 

1. Marek Bąbolski – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

2. Rafał Karpiński – Sekretarz 

3. Monika Karpińska - Skarbnik Miasta i Gminy Serock 

4. Beata Wilkowska – Kierownik Referatu Administracyjno-Gospodarczego  

5. Monika Głębocka- Sulima – Kierownik Referatu Przygotowania i Realizacji Inwestycji 

6. Mirosław Smutkiewicz - Dyrektor Miejsko-Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej 

7. Olga Kozłowska - Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

  

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski otworzył posiedzenie Komisji, powitał 

wszystkich zebranych, sprawdził obecność i stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 4 radnych, 

co stanowi kworum. Przewodniczący Komisji poinformował o porządku obrad, który 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Serock na lata 2025-2050. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Serock na rok 

2025. 

a)  Dział 600 - Transport i łączność 

b)  Dział 700 - Gospodarka mieszkaniowa 
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c)  Dział 756 - Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 

d)  Dział 851 - Ochrona zdrowia 

e)  Dział 852 - Pomoc społeczna 

f) Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

g)  Dział 855 - Rodzina 

h)  Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 29.10.2024r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Serock na lata 2025-2050. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Serock na 

rok 2025. 

a)  Dział 600 - Transport i łączność 

b)  Dział 700 - Gospodarka mieszkaniowa 

c)  Dział 756 - Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 

d)  Dział 851 - Ochrona zdrowia 

e)  Dział 852 - Pomoc społeczna 

f) Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

g)   Dział 855 - Rodzina 

h)  Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski zaproponował omówić punkt 2 i 3 łącznie oraz 

przejść do merytorycznej dyskusji wskazanych działów ze względu na wysłuchanie już na 

wcześniejszych Komisjach projektu WPF na lata 2025-2050 oraz projektu uchwały budżetowej 

Miasta i Gminy Serock na lata 2025.  

Członkowie Komisji Spraw Obywatelskich zgodzili się. 

 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski odniósł się do naboru wniosków do programu z 

Funduszu Rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej oraz zapytał 

czy ten wniosek jest już gotowy czy różni się od tego zeszłorocznego, na jakim etapie są w tym 

momencie prace, czy są jakieś zmiany względem poprzednich lat, czy perspektywa pozyskania 3 

złotych jest jak najbardziej realna jak w latach poprzednich? 

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że perspektywa pozyskania tych 3 złotych 

jest jak najbardziej realna. 
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Kierownik Referatu Administracyjno-Gospodarczego Beata Wilkowska dodała, że nabór trwa od 

3 do 9. Wniosek zmienił się w ten sposób, że nie trzeba dołączać map papierowo – jest to duże 

udogodnienie i zmiana. Otrzymaliśmy nowy druk wniosku, gdzie jesteśmy w trakcie ostatnich 

wyliczeń i w tym tygodniu zostanie wysłany.  

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski powiedział, że co do zakresu na samej komunikacji to 

zmiany są bardzo niewielkie. Zmniejszono koszty o kilkadziesiąt tysięcy złotych w skali roku. 

Jeżeli chodzi o same kursy to oczywiście wzrost ceny oferty o 8%.  

 

Kierownik Referatu Administracyjno-Gospodarczego Beata Wilkowska powiedziała, że jeśli 

chodzi o kursy to zmniejszają o jeden kurs na linii 6 z 29 na 28, to nieznacznie zmieni tą trasę, 

ale w takich godzinach mniej popularnych, a kosztem tego dodano 1 kurs na linii 5.  

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski powiedział, że robią delikatna korektę na linii 5, jeśli 

chodzi o trasy, czyli 2 trasy popołudniowe i 2 trasy poranne będą jechały inna trasą. Korzystają z 

nowej drogi wybudowanej na łączniku Borowa Góra – Skubianka, gdzie dokładają przystanki. 

Zmiany są korekcyjna, natomiast jeżeli chodzi o system rozwoju to są na takim etapie, gdzie 

muszą przygotowywać ludzi do tego, że budują główną linię, która idzie po głównych ciągach i 

dowozić do centrum przesiadkowego, które tak czy inaczej będzie w Serocku.  

 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski powiedział, że w tym roku była ekspercka 

ekspertyza. Tam były jakieś wnioski, sugestie dotyczące naszej gminnej komunikacji. Czy z tej 

ekspertyzy były jakieś wnioski, które zostały zaczerpnięte, które można uznać za ciekawe do 

zaimplementowania?  

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że trochę zmiana modelu i że są na takiej 

granicy, że nie mają do tej komunikacji co za wiele dołożyć. Mieli duże naciski by dołożyć 

przystanek w Karolinie, ponieważ w Maryninie jest. Tylko jak damy w Karolinie to z Marynina 

trzeba zabrać. Przyszło Ludwinowo Zegrzyńskie, żeby dołożyć przystanek, żeby postawić 

przystanek na trasie, której kurs nie jeździ i puścimy go przez Ludwinowo to zabierzemy ze 

Stasiego Lasu. Te opracowanie w ogóle proponuje nam inny model, wychodzimy w tym 

opracowaniu na ciąg trasy 61, 62, drogi powiatowe i drogi wojewódzkie, a totalnie wychodzimy 

z dróg gminnych, czyli tam jest ten model, gdzie puszczamy po głównych żyłach drogowych, a z 

dróg lokalnych wychodzimy komunikacyjnie, aby skracać czas przejazdu.  

 

Radna Mirosława Beli zapytała, czy są nowe informacje odnośnie kolei?  

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że na tą chwile żadnych nowych informacji 

nie ma, ani dobrych, ani złych. Jeżeli coś w eterze słyszą to raczej te złe, ponieważ nawet 

Marszałek się wypowiadał, że zmieniła zdanie w stosunku do tego co było. Miało odbyć się 
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ostatnio spotkanie Pani Anny Brzezińskiej z PKP, ale zostało odwołane i ma się odbyć przed 

świętami na jakimś konwencie. Od ponad roku jesteśmy zawieszeni, jeżeli chodzi o ten przetarg. 

My nie odpuszczamy, walczymy o tą kolej, natomiast na ta chwilę mamy zabezpieczone te 

pieniądze, ponieważ mamy formalnie podpisana umowę, nie ma rozstrzygnięcia w jedna czy w 

druga stronę i tutaj środki muszą być.  

 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski zapytał jaka jest kwota dofinansowania budżetu 

Miejsko Gminnego Zakładu Komunalnego? 

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że w budżecie jest to porozkładane w 

różnych działach, natomiast budżet MGZGK na rok przyszły to szacują na około 9,5 miliona 

złotych. Na obecną chwilę po rozmowach z Dyrektorem Zakładu było ponad 8 milionów, więc 

jest około miliona niedoszacowania. Dyrektor zawsze podpisuje umowy na odśnieżanie na 

poziomie około 600 000,00zł, ale ostatnio wydatki na zimę są na poziomie 350 000,00zł rocznie, 

czyli z tej umowy nie wydajemy około 40% – 50% wartości. Umowa jest do końca marca, w 

związku z powyższym pieniądze które są zabezpieczone na to zadanie to się uwalniają i 

pieniądze przechodzą na równanie i żwirowanie dróg. 20:59 

 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski zapytał o zamiatarkę, która została zakupiona, 

czy będzie również wykorzystywana zimą, czy służy tylko do celów typu: zamiatania, mycia?  

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że jest to wielofunkcyjny sprzęt. Mają 

zakupiony pług, więc przygotowują by wykorzystać również zimą. Celem jego zakupu był fakt 

wykorzystania takiego sprzętu przez cały rok.  

 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski poprosił o szczegółowe rozbicie środków na 

sport (np. utrzymanie boisk). 

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że chodzi tu o kapitalizację Spółki jest to 

kwestia umowy powierzenia. W kwocie 7 milionów złotych jest umowa powierzenia, umowa 

wykonawcza na to co wykonuje Spółka, czyli są to koszty Spółki – cały sport to jest Spółka. W 

ramach tego zadania jest zarządzanie obiektami sportowymi na terenie gminy. Jest zarządzanie 

boiskami, szkołami oraz zarządzanie Jadwisinem, konserwacja Jadwisina, jeśli chodzi o salę 

gimnastyczną. Organizacja wszelkich imprez, zajęć, rekreacji itd.  

 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski zapytał, jak wygląda sytuacja budynków 

komunalnych w Borowej Górze? 

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski odpowiedział, że czekają na przyłącze gazowe. Sa na 

końcowej fazie odbioru. 
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Kierownik PRI Monika Głębocka – Sulima dodała, że to przyłącze ma być wykonane w tym 

tygodniu, ponieważ jest to po stronie Polskiej Spółki Gazownictwa. Jak tylko będzie wykonane 

to Powiatowy Inspektor daje pozwolenie na użytkowanie. 

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski powiedział, że już od pierwszego stycznia chcą przekazać 

klucze przyszłym najemcom, żeby podpisywali umowę na ogrzewanie, żeby grzali, wykańczali 

sobie mieszkania. Jest tam 25 mieszkań plus obiekt na potrzeby wiejskie.  

 

Radna Mirosława Beli zapytała czy nie ma problemów ze ściągalnością opłat za mieszkania 

komunalne? 

 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski powiedział, że różnie to bywa. Są tacy którzy ociągają się, 

ale płaca, są tacy którzy nie płacą nagminnie, takich którzy maja zasady i nie płaca jeden – dwa 

miesiące zawsze tego długu. Długu jest około 80 – 90 tysięcy złotych plus minus na stałe, czyli 

są tacy dłużnicy na stałe.  

 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski zapytał o osoby odpracowujące długi. 

 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej Mirosław Smutkiewicz 

odpowiedział, że na obecną chwilę nie mają takich osób i w tym roku nie było nikogo. W tamtym 

roku były dwie – trzy osoby, które przyszły na dwa, trzy, ale niestety tym osobom jest może zbyt 

ciężko.  

 

Radna Magdalena Jakubowska – Gniadek zapytała, czy gmina jest w stanie dofinansować 

harcerzy, którzy są na naszym terenie? 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Olga Kozłowska odpowiedziała, że oni są częściowo 

dofinansowani z transzy przeciwdziałania alkoholizmowi. Jest to wydatkowanie środków z tak 

zwanego „korkowego” i każda grupa społeczna może być z tego finansowana czy to przy 

kościelne dzieci czy jakkolwiek inaczej zrzeszone, jeśli wystąpią z wnioskiem to jak najbardziej 

są dofinansowywani. Harcerze w tym roku również na dwa wyjazdy byli dofinansowywani 

zgodnie ze złożonym przez nich wnioskiem. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Serock 

na lata 2025-2050. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (3) 

Magdalena Jakubowska-Gniadek, Teresa Krzyczkowska, Aneta Rogucka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosława Beli, Dominik Krzykowski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

 Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Serock na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Magdalena Jakubowska-Gniadek, Teresa Krzyczkowska, Aneta Rogucka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosława Beli, Dominik Krzykowski 

NIEOBECNI (1) 

Bożena Kalinowska 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 29.10.2024r. 

 Protokół przyjęto bez uwag. 

5. Sprawy różne. 

 Brak zgłoszeń. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Dominik Krzykowski stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął 

posiedzenie.  

 

Przewodniczący 

Komisji Spraw Obywatelskich 

Dominik Krzykowski 

 

 

 Przygotował: Justyna Kuniewicz 


